
 

Referat - FAU-møte - Kleivane skole 2024-2025 

 

Dato: 07. april 2025 

Klokkeslett: 18:00 

Møtested: Kleivane skole, Sandnes 

 

Neste møte:  5 mai 2025 

 

Trinn Navn Verv Deltatt (x) E-postadresse 

1 Aleksander Solheim Nestleder x alexander.h.solheim@gmail.com 

2 Kaziva Chemak  x kaziva.chemak@sandnes.kommune.no 

3 Anja Bore Refsnes  x anja.ravndal@gmail.com 

4 Astrid Schuchert Kasserer x astrid.solberg@gmail.com 

5 Randi Helen Årrestad FAU-leder x randiarrestad@gmail.com 

6 
Mette Kristine 

Haugvalstad (vara) 
Referent 

x 
mette.haugvaldstad@hotmail.com 

7 Christian Gunderssen  x christian.gunderssen@ringnes.no 

SFO Anders Ytterbø Anfinsen  x anders_anfinsen@hotmail.com 

 Berit V. Heggen Rektor x berit.voster.heggen@sandnes.kommune.no 

 

Sak  Ansvarlig 

1 Innkalling, referat og saksliste 

 

Randi 

2 Informasjon fra rektor 

- Ny SFO leder skal ta Sandnes Kommune sin videreutdanning for 
SFO-ledere. SFO blir i denne forbindelse kartlagt. 

Det er vanskelig med stabile ansatte når SFO ikke kan tilby mer 
enn 50% stilling, men man prøver å gjøre disse overgangene så 
gode som mulig. 

 

Rektor 

3 Skole-hjem samarbeid 

- Forslag til tema på neste års foreldremøte: Invitere politiet til å 
orientere om sosiale medier og mobilbruk blant unge.  

- Det er kommet noen tilbakemeldinger fra foreldre på hva som 

serveres på SFO. Rektor forteller at det tenkes gjennom hvilken 
mat som velges på SFO og at maten skal være sunn, lages fra 
bunn og ha god kvalitet. 

- Det har også kommet tilbakemelding på at det brukes mye 

skjerm/TV på SFO. Rektor tar med tilbakemeldingen og skal ta 
dette opp i ledergruppen.  

Randi 

4 Innspill/informasjon fra FAU 

- Spørsmål fra foreldre til skolen – er det for mye søkelys på at det er 

de utagerende/urolige som har det vanskelig. Hvordan vet vi at de 

Randi 



 

stille barna også blir sett.  
Rektor forteller at alle barn blir sett på skolen og at lærerne ser alle 
barn, også de som er stille. Alle barn skal bli inkludert. Foreldre 

som er usikre på dette temaet oppfordres til å ta kontakt med 
skolen med sine bekymringer. De vil da kunne få mer informasjon 
om hvordan skolen jobber med dette.  Rektor vil ta opp med 

lærerne at dette har vært et tema på FAU-møte slik at lærerne kan 
være ekstra oppmerksomme på hvordan dette temaet formidles i 
klasserommet.  

- Informasjon når lærere slutter/er borte lenge: 

Rektor forklarer at det gis informasjon om langvarig fravær, flytting 
av lærer og lærere som slutter. Det blir kommunisert på ukeplan 
over tid.  

- Evaluering av Fredagsfun: Det er gode tilbakemeldinger på 
trivselstiltaket. Mange foreldre meldte seg til å bidra. Det var stort 
oppmøte med 90 barn. Det er satt opp en ny dato – neste 

Fredagsfun blir 23 mai. Komiteen skal ha et erfaringsmøte før neste 
gang.  

- Innsamling til skolebiblioteket: Skolen kan ta imot bøker fra foreldre. 

Det kan bli organisert en innsamling. Rektor skal sjekke opp dette.   

5 Status komiteer 

- 17 mai: Loddsalget er i gang. Ellers er alt ok 
- Skolegårdsfesten er under kontroll 

Alle 

6 Overføring til nytt Fau 

- Det bør være et overføringsmøte hvor både nytt og gammelt Fau 
deltar. Dato avklares på neste møte.  

- Neste møte kan det settes opp en liste over hva som er viktig å 
overføre til neste Fau. 

Alle 

 
 
 


